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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Mats Persson (L)

2023/24:582 Rätt till studiestöd för studier vid flygakademi

Vid en skriftlig fråga om varför inte en flygakademi med inriktning elflyg får 
rätt till CSN-stöd svarade ministern att det just för pilotutbildningar är bestämt 
sedan 2008 att dessa ska ligga under YH-utbildning och att det med anledning 
av detta inte finns någon anledning att ta upp trafikflygledarutbildning i bilagan 
till studiestödsförordningen, en förordning som beslutades 2001. 

Anledningen till att jag ställde frågan är dels att vi har en flygakademi som hör 
till de främsta i landet på temat hållbarhet i och med inriktningen på elflyg, dels 
att inga svenska deltagare finns på grund av bristen på möjligheten att söka 
CSN-medel.

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande fråga till 
utbildningsminister Mats Persson:

 

Tänker ministern fortsätta luta sig mot 20 år gamla förordningar, eller avser 
ministern att ta initiativ för att genom utbildningar med rätt till studiemedel 
bidra till kompetensförsörjning av piloter i vårt land?

………………………………………

Gunilla Svantorp (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2024-03-01
Besvaras senast
2024-03-15


